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Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mikor lesz végre jobb a gyermekeknek?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Szűcs Erika Szociális és Munkaügyi miniszter asszonyhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Már az elmúlt esztendőben ötpárti egyezséggel elfogadtunk egy országgyűlési
határozatot, amely a „legyen jobb a gyermekeknek” címet viselte. A határozat egyértelműen
azt a célt szolgálta volna, hogy a mélyszegénységben él ő családok gyermekei közép- é s
hosszútávon esélyt kapjanak a felemelkedésre . Tudásuk és képességeik szerint az állam é s
intézményrendszerének támogatásával megteremthessék anyagi és erkölcsi biztonságukat . Azt
is pontosan tudjuk, hogy a Ferge Zsuzsa által vezetett szakember gárda lényegesebb ,
következetesebb célokat jelölt meg dolgozatában, mint amit a kormány a parlament elé
terjesztett .

Az Eurostat adatai szerint a 17 év alatti eltartott gyermekek közel 13%-a azóta se m
látott más családi életformát . Tehát hosszú évek óta egyik szülőjét sem látja reggel elmenni
dolgozni .

Tisztelt Miniszter Asszony !

A 25 éves időtartamra szóló gyermekszegénység elleni stratégiából id őarányosan mit
teljesített a kormány? Mikor láthatunk és hallhatunk olyan döntéseket, amelyek valóban jobb
feltételeket biztosítanak a családokban él ő gyermekeknek .

Várom válaszát!
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